
Referat af: 

Bestyrelsesmøde                                              6 april 2023 

 

Dagsorden. 

• Rygning i opgang, hvad kan vi gøre. 

Bestyrelsen kunne godt tænke sig at der evt. blev sat et klistermærke 

op og evt. på indgangsdøren eller andre synlige steder. 

• Maling af mødelokale. 

Bestyrelse har beslutte at mødelokalet med tilstødende lokaler 

trænger til at blive malet. Dette bliver taget op på næste beboermøde. 

Ligeledes skal der sættes en Emhætte op med kuldfilter for at tage det 

værste mados som genere beboerne i opgang 67 og 69. Når tilbud skal 

gives SKAL Formand eller anden fra bestyrelsen være til sted for at 

vælge farve mm. 

• Evt. 

Bestyrelsen har aftalt at det fremover koster 200 kr. for at leje / låne 

mødelokalet. 

 

Bent Hansen ønsker ikke genvalg til at være alm. Bestyrelsesmedlem, 

men ønsker dog at forsætte som suppleant, såfremt at vi stemmer 

Gitte Nielsen ind i bestyrelsen så der bliver en ledig suppleant 

”stilling”. 

 

Bestyrelsen talte om tidligere forslag vedr. opdatering af cykelstativer i 

vores område, der er ikke taget nogen beslutninger / tiltag vedr. flere 

eller nye stativer da der pt. Ikke ser ud til at være nødvendigt.  

 

Der skulle måske sættes et parkeringsforbudt skilt op foran skralderum 

eller males et stort X på asfalten ved Vinkelvej nr. 50 – 52. Der er op 

serveret biler der holder parkeret foran skraldecontainer / Rum. 

 

 

 

 

 

 



Mvh. 

Franc Skytssløv, John Olsen, Bent Hansen 

Gitte Nielsen, Conni Skytssløv. 

 


